
 

Závěrečné setkání členů pracovních skupin k tvorbě Strategie 

rozvoje Libereckého kraje 2021+ 
 

Zápis  
 

Termín konání:   19. listopadu 2019, 14-17 hodin 

Místo konání: Eurocentrum, Jablonec nad Nisou  

 

 

Hlavním cílem závěrečného setkání bylo poděkovat účastníkům za spolupráci, seznámit je s aktuální 

podobou dokumentu a dalším postupem jeho dokončení a projednávání.  

Na setkání se dostavilo celkem 109 účastníků. 

Konferenci zahájil a moderoval Michal Mrvka Knězů ze společnosti Aperta s.r.o. a poté následovalo 

úvodní slovo, které pronesla Radka Loučková Kotasová, členka rady kraje pověřená řízením rezortu 

hospodářského a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování. Za krajský úřad se 

účastnil Michael Otta, vedoucí odboru regionálního rozvoje a evropských projektů, a dále pak 

zpracovatelský tým z oddělení rozvojových koncepcí v následujícím složení: Lukáš Chmel a Zuzana 

Šiftová. 

První blok setkání byl zaměřen na ohlédnutí za tím, proč je dokument zpracováván, jakým způsobem 

je zpracováván a jak proběhla jednání tematických pracovních skupin. 

Součástí prvního bloku byly následující prezentace: 

1. Michael Otta: Proč zpracováváme naši strategii tak, jak ji zpracováváme? 

2. Lukáš Chmel: Jak jsme společně pracovali? 

 

Závěr prvního bloku byl věnován debatě moderátora s vybranými zástupci pracovních skupin. Diskuse 

byla věnována jejich zkušenostem a spokojeností s prací v pracovních skupinách. Debata proběhla 

v následujícím složení: 

Vlastimil Hotař za pracovní skupinu Podnikání a inovace, výzkum a vývoj, 

Štěpánka Kašparová za pracovní skupiny Kultura a památková péče a Rozvoj venkova a 

hospodářsky slabých oblastí,  

Pavel Jaško za pracovní skupinu Doprava,  

Alena Kejzarová za pracovní skupiny Zdravotnictví zdravý životní styl a Sociální služby,  

Ivan Mališ za pracovní skupinu Veřejná správa, občanská společnost a rozvoj území  

David Zlesák za pracovní skupiny Studenti vysokých škol 

 

 

 



Druhý blok setkání byl věnován představení výsledného návrhu dokumentu a dalšího postupu prací. 

 

Součástí druhého bloku byly následující prezentace: 

1. Zuzana Šiftová: Jak to dopadlo? 

2. Lukáš Chmel: A co bude dál? 

 

Na závěr setkání dal moderátor přítomným prostor pro diskuzi a následně ještě jednou poděkoval 

všem zúčastněným za účast i dosavadní spolupráci. 

 

Všechny prezentace jsou k dispozici na webových stránkách www.kraj-lbc.cz/srlk. 

 


